

Title (en)

A mattress with aeration and handling means.

Title (de)

Matratze mit Lüftungs- und Griffmitteln.

Title (fr)

Matelas de couchage avec des moyens d'aération et de préhension.

Publication

EP 0603052 A1 19940622 (FR)

Application

EP 93403008 A 19931213

Priority

FR 9215261 A 19921217

Abstract (en)

Mattress comprising lateral handling means including a lateral band (12) attached to the upper (16) and lower sides of said mattress and also aeration means positioned on this lateral band, the mattress being characterised in that it comprises a primary lateral band (12) locally detached from the upper and lower sides along a length L1 and provided with a secondary lateral band (22) forming a gusset (14) parallel with the primary lateral band and having a length L2, this gusset being joined to the upper and lower sides along the entire length L2. <IMAGE>

Abstract (fr)

Matelas de couchage comprenant des moyens latéraux de préhension comportant une bande latérale (12) liée aux faces supérieure (16) et inférieure dudit matelas ainsi que des moyens d'aération disposés sur cette bande latérale caractérisé en ce qu'il comprend une bande latérale primaire (12) désolidarisée localement des faces supérieure et inférieure sur une longueur L1 et munie d'une bande latérale secondaire (22) formant un soufflet (14) parallèle à la bande latérale primaire, d'une longueur L2, ce soufflet étant solidarisé aux faces supérieure et inférieure sur toute la longueur L2. <IMAGE>

IPC 1-7

A47C 31/08

IPC 8 full level

A47C 31/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 31/08 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 1731530 A 19291015
- [A] CH 195281 A 19380131 - KOCH ROSA [CH]

Cited by

ES2147086A1; US11000130B1; GB2313777A

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0603052 A1 19940622; EP 0603052 B1 19970305; DE 69308504 D1 19970410; DE 69308504 T2 19971002; ES 2101272 T3 19970701;
FR 2699379 A1 19940624; FR 2699379 B1 19950324

DOCDB simple family (application)

EP 93403008 A 19931213; DE 69308504 T 19931213; ES 93403008 T 19931213; FR 9215261 A 19921217